
Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nižnej Boci konaného

dňa 27.09.2024 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu

Prítomní:          Starostka : Mgr. Silvia Skusilová
                           Poslanci : Ing. Tomáš Hellebrandt

Anna Trajteľová
Martin Lichardus

Neprítomní: Mgr. Silvia Rísiková
Ing. Peter Matejko

Ďalší prítomní:   PhDr. Desana Stromková – hlavná kontrolórka       

Verejnosť:         ....................................................................................................

NÁVRH PROGRAMU:

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Rozpočtové opatrenia č. 7/2024 a 8/2024 – prevody z rezervného fondu 
5. Ukončenie

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /ďalej iba OZ/ zahájila a viedla starostka obce. Privítala prítomných, 
konštatovala, že na zasadnutí sú traja poslanci, a preto ho v zmysle § 12 ods. 5 Zák. 369/90 Zb. o obecnom 
zriadení prehlásila za uznášania schopné. Program doplnila o bod Rôzne, v ktorom odprezentuje informácie 
získané po zverejnení pozvánky.  

5. Rôzne 
a) Predajňa Coop Jednota v obci
b) Oprava komínov na KD
c) Kniha Poznávací atlas

Navrhnutý program zasadnutia   poslanci schválili  všetkými hlasmi  (uznesenie č. 36/2024, za 3 – Ing. Tomáš 
Hellebrandt,  Martin Lichardus,  A. Trajteľová -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice
Za overovateľa zápisnice bol   určený Ing. Tomáš Hellebrandt, za zapisovateľa zasadnutia OZ bol určená 
starostka Mgr. Silvia Skusilová.
Poslanci zobrali na vedomie overovateľa a zapisovateľa všetkými hlasmi (uznesenie č. 37/2024, za 3 – Ing. 
Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus,  A. Trajteľová -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  30.08.2024 
Uznesenia prijaté na minulom zasadnutí OZ sú splnené, prípadne trvajú a pracuje sa na ich splnení. Plná čiara pri 
odbočkách do obce pri autobusových zastávkach bola prerokovaná s pracovníkom SSC. Je potrebné 
prerušovanú čiaru konzultovať s Dopravným inšpektorátom, po ich súhlase SSC premaľuje plnú čiaru na 
prerušovanú. 
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení všetkými hlasmi (uznesenie č. 38/2024, za 3 – Ing. Tomáš 
Hellebrandt,  Martin Lichardus,  A. Trajteľová -   proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 4. Rozpočtové opatrenia č. 7/2024 a 8/2024
Rozpočtové opatrenia dostali poslanci emailom aj so stanoviskom hlavnej kontrolórky. 
Rozpočtovým opatrením 7/2024 sa realizuje v súlade s ustanovením §14 ods. 2 písm. c) a d) zákona č. 583/2004 
Z. z. povolené prekročenie a viazanie príjmových finančných operácií a povolené prekročenie a viazanie 
kapitálových výdavkov v celkovej sume 13 307,- €, z dôvodu čerpania prostriedkov z rezervného fondu obce na 
realizáciu investičnej akcie – rekonštrukcia miestnej komunikácie. Na minulom zasadnutí bol schválený len 
prevod z rezervného fondu v sume 15.831,06 €,  cena za práce naviac sa znížila. 

Rozpočtovým opatrením 8/2024 sa realizuje v súlade s ustanovením §14 ods. 2 písm. c) a d) zákona č. 
583/2004 Z. z. povolené prekročenie a viazanie príjmových finančných operácií a povolené prekročenie 



a viazanie kapitálových výdavkov v celkovej sume 5 500,- €, z dôvodu čerpania prostriedkov z rezervného fondu 
obce na realizáciu investičnej akcie – prístupového chodníka. Ide o dokončenie priestoru pred obecným úradom, 
položenie zámkovej dlažby a nájazdových obrubníkov. 
Poslanci  zobrali rozpočtové opatrenie č. 7/2024 na vedomie všetkými hlasmi a schválili rozpočtové opatrenie 
všetkými hlasmi (uznesenie č. 39/2024, za 3 – Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus,  A. Trajteľová -   proti 0, 
zdržal sa 0)

K bodu 5. Rôzne 
a) Predajňa COOP Jednota: starostka sa informovala u p. Ing. Šlauku (riaditeľ CJLM) o ďalšom 

prevádzkovaní predajne v obci, nakoľko pani vedúca odchádza v decembri na predčasný dôchodok. 
Zástupca riaditeľa povedal, že predajňa je stratová a preto ju s odchodom pracovníčky zatvoria. 

b) Na streche obecného domu sú komíny v dezolátnom, je potrebné ich opraviť, pretože už zateká okolo 
nich do podkrovia. Opravu začneme v budúcom týždni. 

c) Starostka odprezentovala ponuky knihy Poznávací atlas pri odbere 20 kusov by bola cena 385 €. 
V atlase budú odprezentované všetky obce Liptova, Atlas je maľovaný. Poslanci nevidia perspektívu 
propagácie obce takouto formou, preto neodporúčajú zapojiť sa do projektu.

d) V nedeľu 6.10.2024 sa budú konať slávnostné Služby božie pri príležitosti 180. výročia vysvätenia 
kostola. Všetkých srdečne pozývame. 

e) Starostka informovala poslancov o Správe audítorky, ktorá kontrolovala účtovníctvo obce za rok 2023. 
Správu dostali poslanci emailom. Pani audítorka skonštatovala, že obec Nižná Boca konala v súlade 
s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

f) Poslankyňa Trajteľová predostrela sťažnosť občanov, že nepočujú rozhlas v Sentivánskej doline. 
Rozhlas bol opravený – pri súp. čísle 22 boli roztrhnuté drôty a malo by to už fungovať. V súčasnosti 
majú občania nové okná, cez ktoré nepočujú, je potrebné vyjsť von, aby počuli. Je možnosť stiahnuť si 
do mobilu aplikáciu Rozhlas v mobile a na  všetky hlásenia budú upozornení.  Ak budú problémy 
pretrvávať, budeme to riešiť predĺžením rozhlasu.   

K bodu 9. Ukončenie
Starostka  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie  OZ.

Mgr. Silvia Skusilová 
        starostka

Zapísal: 
Mgr. Silvia Skusilová

Overovateľ: 
Ing. Tomáš Hellebrandt


